
 
 

Skolebestyrelsesmøde 23.11.2020 

Kl. 18:30 – 21:00 online (link sendes på Aula) 

 
Dagsorden udarbejdet: x Martin x Oliver og 

Martin 
  

       

Forplejning: x René     

       

Til stede: x Martin x Oliver  x Ida-Marie 

 - Boel x Michael  Astrid 

 x René x Martin  elev 

 x Signe - Astrid   

 x Annie x Jesper    

 - Peter     

       

Referent: x René     

 

Bilag til dette møde: Referat fra sidste møde er vedhæftet 

 

 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af referat Godkendt 

  

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Punkt 5 rykkes frem som punkt 3 ellers godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand 

 

Intet nyt 

b)   Nyt fra bestyrelsen  

               c)   Nyt fra elevråd 
 

9.klassernes oplæg vedr. “gå i Brugsen” gemmes til vi igen kan 
mødes fysisk.  
Mange af eleverne ønsker flere muligheder for aktiviteter udendørs. 
Flere elever savner skoleboden. Elevrådet foreslår, at man kan lave 
en rullende bod. På den måde kan boden måske komme op at køre 
uden at de forskellige årgange krydser hinanden. 
Nogle elever kører på elløbehjul i skole. Her og nu giver ledelsen 
besked til forældre og elever om, at elever under 15 år ikke må have 



 
 

løbehjul med i skole. Vi drøfter elløbehjul på et senere 
bestyrelsesmøde. 

              d)   Nyt fra medarbejdere Vi har afviklet matematikkens dag for alle årgange. Opfattelsen er, at 

det var en god dag. 

Vi afholder juleklippedag for hele skolen fredag den 27. november 

 

              e)   Nyt fra ledelsen 
 

Corona-status: Endnu ikke nogle elever på skolen, der har været 

smittet. Vi håndhæver fortsat retningslinjer mht. hygiejne mm. Der 

er ingen aktiviteter på tværs af årgange. Vi oplever ofte, at både 

elever og medarbejdere er hjemme fra skole i forbindelse med 

testning.  

Økonomi: Skoleforvaltningen har givet os en ekstra-bevilling på 

300.000 til at minimere det forventede budget-underskud. Desuden 

er der bevilget et ekstra beløb på 250.000 vi skal bruge til indkøb af 

primært IT-udstyr 

Sygefravær blandt medarbejdere: Der er pt. 1 langtidssygemelding i 

Kirkeby og 2 i Stenstrup 

Arbejdsmiljø: Når der er mange sygemeldinger kan det presse 

arbejdsmiljøet. Vi har fokus på arbejdsmiljøet og skal også lave en 

arbejdsmiljøundersøgelse senere på året 

Ansættelser: Vi har ansat en barselsvikar for en medarbejder i 

Stenstrup  

Opsigelse: En af vores nyeste ansatte medarbejdere har opsagt sin 

stilling på Issø-skolen. Vi har ansættelsessamtaler senere på ugen og 

forventer at have en ny medarbejder klar i hendes sted til 1. januar. 

  

4. 9. klasse oplæg Gemmes til vi igen mødes fysisk. 

  

5. Køleskabe i Kirkeby Forældrevalgte har foretaget en undersøgelse om behov for 
køleskabe blandt forældre. 2. årgang har ikke behov for køleskab. de 
er meget godt tilfredse med at bruge køletaske. 
På 0. årgang er holdningen 50/50 for og imod køleskabe 
På 1. årgang har 16 ud af 50 svaret. Blandt svarene er holdningen ca 
50/50 
På 3. årgang er der heller ikke mange, der er for køleskabe. 
Vibeke har kigget i køleskabene ind imellem. Der har højst været 6 
madkasser i et køleskab, når hun har kigget. I 0. og 2. årgang slet 
ingen madkasser. 
Den måde køleskabene er placeret på nu er ifølge 
brandmyndighederne ulovligt.  
Skolebestyrelsen beslutter, at køleskabene skal fjernes fra afdeling 
Kirkeby inden juleferien og at matriklen er “køleskabsfri zone” fra 
januar 2021. 



 
 

Skolen kan være behjælpelig med at skaffe køletasker til elever, der 
ikke har en. 
 

  

6. Principper Mobilpolitik godkendes? 
Klassedannelse - ny? Svært punkt online, måske skal vi vente til 
drøftelse ved et fysisk SKB-møde 

  

7. Punkter til næste møde Princip om klassedannelse 

Mobilpolitiken genbesøges 

Elløbehjul 

9. klasse-oplæg om at forlade skolen i pauserne 

  

8. Eventuelt . 

 

  

 

 

 

 

 


